
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 26/2023

Aika: 12.10.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 8:30 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Sofia Ahola
Miika Luhtamäki Ella Koivisto
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Aino Ylänne Maiju Koponen

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 8:40.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Ei ilmoitusasioita tai postia.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.

6.2. Raadin palaute
Martti on saanut suullista palautetta siitä, että palautelaatikko ei ole toiminut.
Martti kertoi myös, että on saanut hyvää palautetta killan somen toiminnasta.
Peltola kertoi, että somevastaavat ovat tehneet hyvin hommia ja välittää
palautteen.

Killan palautelaatikkoon on tullut positiivista palautetta killan Instagramin
aktiivisuudesta.
Peltola välittää myös tämän palautteen somevastaaville.

Ahola kertoi, että “Almunisitsit” olivat aiheuttaneet hupaisaa palautetta
kirjoitusvirheestä.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Juvakka kertoi, että kuuluu hyvää. Perjantait ovat täynnä ja aina järjestettävää
tai tapahtumaa.
Pasanen kertoi, että huominen on huomenna.
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Peltola kertoi, että menee ihan jees.
Karvonen kertoi, että saa uuden jääkaapin.
Luhtamäki kertoi, että oli hauska viikonloppu. Kouluhommat helpottaneet.
Koivisto kertoi, että pitäisi tehdä joku tutkielma, jota ei ole aloittanut.
Ahola kertoi, että kiirettä pitää koulun kanssa.
Koponen kertoi, että eilen oli excursio. Pitäisi saada kandidaatintutkielma
tehtyä.
Kontio kertoi, että hyvää kuuluu. Uni maistui.
Ylänne kertoi, että on hieman kipeä. Sai hyvät yöunet.
Martti kertoi, että sai koulu palautukset tehty. Yksi tentti ensi viikolla. Uudet
kengät hiertävät.
Tornivaara kertoi, että kuuluu hyvää. Oli unohtanut yhden asian, josta
keskustellaan tänään.

7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
Ei avoimeksi jääneitä asioita.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. LettuOlympialaiset

Koivisto kertoi, että tapahtumassa urheiltiin ja syötiin lettuja.
Tapahtumassa oli uusi palkinto ja olympiatuli edellisvuosiin verrattuna.

7.3.2. Kasvitieteellinen puutarha yhteislähtö
Tornivaara oli tapahtumassa mukana. Oli todella kivaa ja ei vaadi
hirveästi hommaa järjestää.

7.3.3. Fuksiaiset
Luhtamäki kertoi, että meni oikein kivasti ja osallistujilla oli mukavaa.
Juvakka kertoi, että oli ensimmäinen mystinen tilaisuus fukseille ja
siitä tuli hyvää palautetta.

7.3.4. Kiltailta
Vähän osallistujia, ja raati mietti miten tapahtumaa voisi muuttaa.
Voitaisiin tehdä kysely, jolla pystytään selvittämään miten saisi
enemmän kiinnostusta tapahtumalle.

7.3.5. HTJ excu
Koponen kertoi, että tapahtuma oli ilmottu täyteen, mutta tapahtumaan
saapui vähemmän osallistujia. HTJ:n puolesta tapahtumassa oli paljon
esittelijöitä.

8. YHTEISET
8.1. Shaking Up Tech

Tornivaara kertoi, että tapahtuma on tänään. Killasta pitäisi olla esittelemässä
tänään klo 16-17. Raadista ei pääse kukaan, joten selvitetään halukkaita
toimihenkilöistä.

8.2. Teekkarikokouksen terveiset
Tornivaara kertoi, että oli kiltailtaa ennen teekkarikokouksessa. Kokouksessa
oli edustajia killoista sekä teekkarijaostosta. Keskusteltiin yhteisistä asioista,
sekä muun muassa muiden kaupunkien lakkien mallisuojasta.
Tornivaara kertoi, että teekkarien tunnukset sekä itä-suomen yliopiston
teekkarilakin hyväksyttämiseen pyydettiin killoilta mielipidettä.

8.3. ENG kerää palautetta killoilta
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Tornivaara kertoi, että dekaani esitteli palautekyselyn, johon toivotaan killoista
vastauksia. Tornivaara kysyi, jos raadista olisi kiinnostuneita täyttämään
palautteen. Tornivaara, Juvakka sekä Ahola täyttävät kyselyn yhdessä.

8.4. Vuosijuhlavastaavien 2024 valinta
Päätös: Päätetään vuoden 2024 vuosijuhlavastaavaksi Matti Viitanen ja
Joonatan Seppänen.

8.5. II periodin vakiokokousaika
Tornivaara kertoi, että laittaa kyselyn toisen periodin vakiokokousajasta.

8.6. Vuosijuhlaedustukset
8.6.1. Infoähky XXIV

Päätös: Hyväksytään Aino Juvakka ja Alex Kozorenko
edustamaan kiltaa Infoähkyssä.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. Kiltahuone päivystys

Juvakka kertoi, että piti kiltahuonepäivystystä. Sai positiivista palautetta ja
kiltahuoneella kävi sopivasti ihmisiä.

10. IE-Perhe
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. RAHA-ASIAT
12.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.

13. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. OPINTOTOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. Huomionosoitukset
17.1. Hopeisten ansiomerkkien saajat

Päätös: Päätetään Anna Laaksonen, Leevi Koistinen ja Ramzi el
Geneidy hopeisen ansiomerkin saajiksi.

17.2. Huomionosoituksen saajat
Päätös: Päätetään Vertti Hatara, Lari Paukkunen, Sofia Harri, Linnea
Toivanen, Bai-Bai Bairoh, Simo Kauppila, Saara-Kaisla Kangas, Lauri



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 26/2023

Vallo, Katariina Kokkonen, Jenni Hotanen, Olli Salmela, Johanna
Järviluoto, Saku Ristolainen huomionosoituksen saajiksi.

18. AYY
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A.
20.1. Pasanen kysyi voiko kunniajäsenille lahjoittaa laulukirjat.

Raati keskusteli asiasta ja kävi ilmi, että kunniajäsenet saivat jo hermannissa
laulukirjat.

21. SEURAAVA KOKOUS
21.1. Seuraava kokous pidetään toisessa periodissa vakiokokousaikaan, joka

sovitaan erikseen.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
22.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 10:45.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 11.10.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 11.10.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Muhammad Afzaal
Ather

Fuksiryhmän kuluja 49,10

Katariina Kokkonen Kalenterin uudistus (almunisitsit) 16,29

Aino Juvakka Eväät kiltispäivystykseen/hengaukseen 30,90

Anna Laaksonen Kahvimaitoa kiltikselle, 6.10.2023 35,25

Aino Tornivaara TPJ 71,94

Linnea Toivanen International foodnight 25,00

Rasmus Kontio Fuksiaisten kuluja 97,95

Bisse Theon DJ-performanssi fuksisitseillä 120,00

Koneinsinöörikilta Kaukkareiden tilavuokra 500,00

AYY JMT 1 varaston vuokra 110,28

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty



__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


